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Protokół nr 3/2019 

 

z posiedzenia Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady Miejskiej w Tarnowie,                         

które odbyło się w dniu 29 stycznia 2019 r. w budynku Urzędu Miasta Tarnowa przy  

ul. Goldhammera 3 (sala nr 8) od godz. 14.00 do godz. 15.50 

W posiedzeniu udział wzięło 6 członków Komisji: Piotr Górnikiewicz, Krzysztof Janas, 

Stanisław Klimek, Sebastian Stepek, Marian Wardzała i Robert Wardzała.  

Lista obecności - zał. nr1. 

 

W spotkaniu uczestniczyli:  

1. Marek Baran – Dyrektor Wydziału Sportu  

2. Rafał Nakielny – Dyrektor Wydziału Infrastruktury 

3. Edward Rusnarczyk – Dyrektor TOSiR 

4. Jarosław Wałaszek – Klub Uczelniany AZS PWSZ w Tarnowie  

5. Tomasz Matyjewicz – Szkoła Mistrzostwa Sportowego 

6. Łukasz Sady – Prezes Unii Tarnów ŻSSA 

7. Jerzy Putowski – Unia Tarnów ŻSSA 

8. Artur Szklarz – Prezes ZKS Unia Tarnów 

9. Marek Ciesielczyk – radny 

 

Lista obecności - zał. nr2 

 

Po powitaniu zebranych, Przewodniczący Komisji Piotr Górnikiewicz przedstawił porządek 

posiedzenia. W związku z brakiem uwag przystąpiono do jego realizacji. 

Porządek posiedzenia Komisji  – zał. nr3.   

Przyjęty porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie sprawozdania z pracy „Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki” za rok 2018.      

2. Przyjęcie planu pracy „Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki” na rok 2019. 

3. Omówienie realizacji zadań w zakresie sportu i kultury fizycznej na koniec 2018 r. –                                  

wynikającej z przyjętego „budżetu Gminy Miasta Tarnowa na rok 2018”. 

4. Dyskusja na temat planów oraz przebiegu budowy Stadionu Miejskiego w Tarnowie 

Mościcach. 

5. Opiniowanie materiałów sesyjnych.  

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski.    

 

 

 

1 Lista obecności członków komisji 
2 Lista obecności zaproszonych gości 
3 Porządek obrad 
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Ad. 1. Przyjęcie sprawozdania z pracy „Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki” za rok 

2018.    

Członkowie Komisji zapoznali się ze sprawozdaniem z działalności Komisji Sportu, 

Rekreacji i Turystyki w 2018 r. Następnie odbyło się głosowanie – za przyjęciem 

sprawozdania głosowało 5 radnych, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu. 

Sprawozdanie stanowi zał. nr4. 

 

Ad. 2. Przyjęcie planu pracy „Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki” na rok 2019.  

Przewodniczący przygotował plan pracy Komisji na 2019 rok.  Radni otrzymali go w wersji 

elektronicznej, po zapoznaniu się z propozycjami tematów – nie wnieśli żadnych uwag. Plan 

pracy Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki na 2019 r. jednomyślnie został przyjęty  

(5 radnych było „za”, nikt nie był przeciw i nikt nie wstrzymał się od głosu).                                 

 

Styczeń 2019       

1. Przyjęcie sprawozdania z pracy „Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki” za rok 2018.      

2. Przyjęcie planu pracy „Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki” na rok 2019. 

3. Omówienie realizacji zadań w zakresie sportu i kultury fizycznej na koniec 2018 r. –                                     

wynikającej z przyjętego „budżetu Gminy Miasta Tarnowa na rok 2018”. 

4. Dyskusja na temat planów oraz przebiegu budowy Stadionu Miejskiego w Tarnowie 

Mościcach. 

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.    

 

Luty 2019                                      

1. Spotkanie z tarnowskimi klubami prowadzącymi sekcje lekkiej atletyki. 

2. Klasy sportowe w tarnowskich szkołach – omówienie ich funkcjonowania i planów na 

najbliższy rok szkolny 2019/2020. Analiza możliwości utworzenia całotygodniowej 

bursy szkolnej. 

3. Analiza przyznanych dotacji klubom sportowym i stowarzyszeniom na 2018 rok oraz              

omówienie  mechanizmów ich dotowania. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

  

Marzec 2019 

1. Żużel w Tarnowie – plan na rok 2019 oraz w dalszej perspektywie. 

2. Spotkanie z tarnowskimi klubami prowadzącymi sekcje piłki nożnej. 

3. Akcja „Zima w mieście” -  podsumowanie za rok 2018 / 2019.     

4. Informacja Prezydenta o  stanie organizacyjnym i finansowym TOSiR. Analiza 

zawartych umów, użyczeń i pozyskanych dochodów w 2018 r.                     

5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

 

4 Sprawozdanie z działalności Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki w 2018 r. 
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Kwiecień 2019                                      

1. Sport niepełnosprawnych w Tarnowie 

2. Omówienie planów rekreacji i turystyki w Tarnowie na rok 2019. 

3. Spotkanie z tarnowskimi klubami prowadzącymi sekcje piłki ręcznej. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski.   

 

Maj 2019  (wspólne posiedzenie z Radą Sportu ).  

1. Spotkanie z tarnowskimi klubami prowadzącymi sekcje piłki siatkowej. 

2. Dyskusja na temat przebiegu budowy Hali Sportowej „Jaskółka”, planów na 

funkcjonowanie oraz  sposobu jej eksploatacji. 

3. Informacja w zakresie realizacji Uchwał Rady Miejskiej podjętych w 2018 r.  

w zakresie  sportu i kultury fizycznej.  

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Czerwiec 2019                                                                                     

1. Akcja „Lato w mieście” – omówienie przygotowania do wakacji 2018. 

2. Omówienie generalnego wsparcia Gminy Miasta Tarnowa na rzecz sportu dzieci  

i młodzieży. 

3. Spotkanie z tarnowskimi klubami prowadzącymi sekcje koszykówki.   

4. Informacja Prezydenta Miasta Tarnowa o przyznanych laurach dla najlepszych 

sportowców  

i trenerów.   

5. Sport masowy – strategia, plany i zaangażowanie Miasta w organizowanie 

cyklicznych imprez masowych.  

6. Sprawy bieżące i wolne wnioski. 

 

Wrzesień  2019 (wspólne posiedzenie z Radą Sportu ).                     

1. Podsumowanie akcji „Lato w mieście” – wakacje 2019 w Tarnowie. 

2. Omówienie realizacji zadań w I półroczu 2019 r. w zakresie sportu i kultury fizycznej 

– wynikającej z przyjętego „budżetu Gminy Miasta Tarnowa na rok 2019”. 

3. Omówienie wstępne planu wniosków do budżetu Gminy Miasta Tarnowa na rok 2020  

i przyjęcie ich do protokołu. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski.  

 

Październik  2019                                                                   

1. Futsal w Tarnowie – aktualna sytuacja i plany rozwoju. 

2. „Medycyna sportowa” – dostępność i realizacja świadczeń w Tarnowie. 

3. Omówienie i przyjęcie do protokołu merytorycznych wniosków do „budżetu Gminy 

Miasta Tarnowa na rok 2020”.  

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski.    

 

Listopad  2019                                                              

1. Analiza bazy obiektów TOSiR. 

2. Omówienie wykorzystania „Orlików” w Tarnowie w roku 2019. 
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3. Sporty walki – aktualna sytuacja i plany rozwoju. 

4. Sprawy bieżące i wolne wnioski.                         

 

     

 Grudzień 2019                           

1. Omówienie realizacji zadań w zakresie sportu i kultury fizycznej na koniec 2019 r. –                                     

wynikającej z przyjętego „budżetu Gminy Miasta Tarnowa na rok 2019”. 

2. Analiza przygotowania Miasta Tarnowa w zakresie sportu i kultury fizycznej do okresu 

świątecznego / nowego roku i akcji „Zima w mieście” w roku 2019 / 2020.                                                                  

3. Sprawy bieżące i wolne wnioski.    

  Plan pracy stanowi zał. nr5.                                                            

                                                                                                     

Ad. 3. Omówienie realizacji zadań w zakresie sportu i kultury fizycznej na koniec 2018 

roku – wynikającej z przyjętego „budżetu Gminy Miasta Tarnowa na rok 2018”. 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Dyrektora Wydziału Sportu. Pan Marek Baran  

przedstawił zadania w zakresie sportu i kultury fizycznej, które były realizowane z budżetu 

Gminy Miasta Tarnowa w 2018 roku. Do omówienia wykorzystał przygotowany materiał 

(zał. nr6): 

1.Dotacje dla organizacji pozarządowych z tzw. „korkowego” w kwocie łącznej 670.000,00 zł 

na – Sportowe talenty:  

– prowadzenie naboru i selekcji dzieci i młodzieży do sekcji klubów sportowych działających 

na terenie GMT, przeznaczono na szkolenie całoroczne 600.000,00 zł,   

– prowadzenie w formie wakacyjnych, wyjazdowych zgrupowań sportowych, naboru  

i selekcji dzieci i młodzieży do sekcji klubów sportowych działających na terenie GMT,  

2.Dotacje dla organizacji pozarządowych: 

– Upowszechnianie sportu wśród niepełnosprawnych mieszkańców GMT, wydatki 45.000,00 

zł (plan wykonany w 100 %),   

– Niepełnosprawny – sprawny w wodzie (bezpłatne zajęcia pływania dla niepełnosprawnych 

ruchowo dzieci i młodzieży w wieku od 6 do 15 lat, mieszkających na terenie Tarnowa lub 

uczących się w tarnowskich szkołach), wydatki 5.000,00 zł (plan wykonany w 100 %), 

3.Dotacje dla klubów sportowych – Poprawa warunków uprawiania sportu w klubach 

sportowych działających na terenie GMT (w 2018 r. przeprowadzono dwie edycje konkursu), 

kwota do dyspozycji to 977.000,00 zł. 

4.Dotacje na realizację kalendarza sportowych imprez miejskich o znaczeniu ponadlokalnym” 

– plan 100.000,00 zł, wykonanie wydatków budżetowych w 2018 r. wynosi 100 %. 

 

5 Przyjęty plan pracy na 2019 r. 
6 Plan i wykonanie wydatków budżetowych w 2018 r. 
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5.Zadanie wieloletnie związane z PWSZ (przyjęte w formie uchwały na obowiązujący okres – 

półtora roku) na łączną kwotę 43.500,00 zł (w 2018 r. 23.500,00 zł). Zadanie: tarnowska 

wspinaczka sportowa – optymalizacja procesu treningowego.           

6.Zadanie: Program Lato w mieście bezpieczne wakacje Tarnów 2018 realizowany wspólnie 

z Tarnowskim Ośrodkiem Sportu i Rekreacji, Pałacem Młodzieży i klubami sportowymi. 

7.Kalendarz sportowych imprez miejskich to zadanie dotyczące realizacji szkoleń przez 

Tarnowskie WOPR, organizacji turniejów piłki nożnej, stypendiów sportowych, zakup 

nagród i dyplomów na zawody. Z powyższych środków dofinansowane są kluby,  

w przypadku awansu do rozgrywek centralnych.   

Łączny budżet Wydziału Sportu wyniósł ponad 3 mln zł. 

Po tych informacjach zabrał głos Przewodniczący Piotr Górnikiewicz. Przypomniał, że 

wspólnie – już na pierwszym posiedzeniu – Komisja jako priorytet zamierzyła sobie podjęcie 

wszelkich działań mających na celu sukcesywne zwiększanie dotacji dla Wydziału Sportu 

UMT do poziomu, jakim dysponuje miasto Kalisz, Rybnik i Dąbrowa Górnicza. 

Następnie Radny Krzysztof Janas zapytał o drugie rozdanie w zakresie sportu 

kwalifikowanego, a także sportu dzieci i młodzieży. Z posiadanych informacji wie, że kwota 

na ten kalendarz została zwiększona o 500.000,00 zł. Dyrektor Marek Baran odpowiedział, że 

materiał jest po wstępnej analizie i akceptacji Skarbnika, obecnie znajduje się u Prezydenta 

Miasta Tarnowa. Jeżeli Prezydent nie dokona zmian w tym ogłoszeniu (jest to połączone 

ogłoszenie na sportowe talenty i poprawę warunków uprawiania sportu), wtedy zostanie ono 

opublikowane – termin składania ofert przewidziano do 5 marca br., natomiast termin 

realizacji tego zadania (dot. klubów, które odnoszą duże sukcesy na szczeblu centralnym) 

zaczyna się pod koniec kwietnia br.   

Radny Krzysztof Janas ad vocem przypomniał, że rozgrywki w grach zespołowych odbywają 

się wiosną i jesienią. Należy zastanowić się, w jaki sposób zabezpieczyć środki finansowe dla 

grup, które w tym czasie awansowały do dalszych rozgrywek np. nowe rozdanie w m-cu  

czerwcu, w formie dotacji specjalnej.  

Członkowie Komisji prowadzili krótką dyskusję w tej kwestii.  

Ad. 4. Dyskusja na temat planów oraz przebiegu budowy Stadionu Miejskiego  

w Tarnowie Mościcach. 

Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Komisji Piotr Górnikiewicz. Podkreślił, 

że chciałby, aby na posiedzeniu wypracowane zostało stanowisko Komisji: czy należy 

budować jeden stadion czy dwa osobne stadiony. 

Następnie przystąpiono do dyskusji, w której kolejno zabierali głos: 

Dyrektor Wydziału Infrastruktury Miejskiej Rafał Nakielny poinformował, że pierwotnie, po 

ogłoszeniu przetargu koszt budowy stadionu miał wynosić około 90 mln zł. Ze względu na to, 

że Miasto posiada środki w wysokości 42 mln zł zadecydowano wprowadzić pewne 

ograniczenia i minimum kosztów budowy stadionu wyniesie 62 mln zł. Dyrektor powiedział, 

że jeżeli będzie decyzja maksymalnego ograniczenia kosztów, przy budowie trybun  
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z miejscami siedzącymi w liczbie 9,5 tyś zł oraz 2 tyś. miejsc stojących – koszt budowy 

wyniesie 60 - 70 mln zł (czyli 20 mln zł mniej niż pierwotnie planowano). Dyrektor był 

zdania, że podzielenie zadania na etapy będzie droższe ze względu na rosnące ceny, ale 

umożliwi odbywanie się zawodów żużlowych. Powiedział radnym, że budowa dwóch 

odrębnych stadionów jest również możliwa, ale na pewno nie będzie tańsza. Takie 

podzielenie może kosztować nawet o 10 mln zł więcej. W związku z powyższym, przy 

podjęciu ostatecznej decyzji należy wziąć pod uwagę wszystkie te aspekty. 

Pan Łukasz Sady Prezes Unii Tarnów ŻSSA poruszył kilka kwestii. Na wstępie powiedział, 

że do momentu, gdy nie będzie modernizacji i unowocześnienia obecnego stadionu to ŻSSA 

Unia Tarnów nie będzie się starała o awans sportowy. Ponieważ awans kosztuje ogromne 

środki finansowe, nie będzie też możliwe uzyskanie licencji na start w najwyższej klasie 

rozgrywkowej. Wypowiedział się odnośnie stanu technicznego obecnego stadionu. Jest to 

obiekt 50 letni, przestarzały technologicznie, który – na podstawie przeprowadzonych badań – 

stwarza zagrożenie dla bezpieczeństwa przebywających tam kibiców. Obiekt musi być 

zmodernizowany i dostosowany do warunków współczesnych. Następnie Pan Prezes odniósł 

się do podziału modernizacji stadionu na etapy i możliwości rozgrywania w tym czasie 

spotkań żużlowych. Wspomniał o spotkaniu Prezydenta Miasta z Zarządem Ekstraligi  

i Polskim Związkiem Motorowym, na którym omówiono ewentualny terminarz 

organizowania zawodów żużlowych w trakcie modernizacji etapowej oraz ewentualnego 

rozmieszczenia stanowiska sędziego i służb sportowych w trakcie modernizacji etapowej. 

Prezes podtrzymał swoje stanowisko, że Klubu nie będzie stać na opuszczenie 

obiektu na okres 3 lat (w sytuacji, gdy prace nie zostaną podzielone na etapy) z powodu 

ogromnych kosztów związanych z wynajęciem stadionu w innym mieście. Według analizy 

przeprowadzonej przez członków Rady Nadzorczej Unii wynika, że kwota około 50 - 60 mln 

zł jest kwotą wystarczającą do zmodernizowania bezpiecznego obiektu, który pozwoli na 

rozgrywanie zawodów żużlowych na najwyższym poziomie – stadionu jednodyscyplinowego,  

żużlowego, ze stadionem multifunkcyjnym. 

Po tej wypowiedzi Przewodniczący Piotr Górnikiewicz chciał się upewnić, czy na dzień 

dzisiejszy stadion spełnia wymogi I Ligi. Otrzymał odpowiedź, że spełnia te wymogi, lecz  

w coraz mniejszym stopniu, ponieważ powoli I Liga zbliża się do wymagań PGE Ekstraligi. 

Następnie głos zabrał przedstawiciel ZKS Unia Tarnów. Prezes Artur Szklarz w nawiązaniu 

do wypowiedzi przedmówcy podkreślił, że klub nie jest przywiązany do stadionu, ale nie 

wyobraża sobie, aby zawodnicy Unii Tarnów nie trenowali w Mościcach. Dodał też,  

że uczniowie szkół z Mościc również trenują na tych boiskach. Zgadza się na pomysł, jaki się 

pojawił, aby trenować na boiskach (po drugiej stronie). Uzasadniał, że piłka nożna na 

poziomie I Ligi, w tak dużym mieście jak Tarnów powinna mieć stadion – bo to najbardziej 

rozwinięta dyscyplina na świecie, do której żadna inna dyscyplina nie ma porównania  

(wg prowadzonych statystyk dot. nakładów finansowych, a także liczby ludzi uprawiających 

ten sport). Pan Prezes wyraził zdanie, że korzystanie ze stadionu przy ul. Piłsudskiego jest 

możliwe w momencie jego dostosowania do rozgrywek piłki nożnej i przerobienia na stadion 

piłkarski. Przyznał, że nie posiada wiedzy, jakie byłyby to koszty. Natomiast ma wiedzę, jakie 

będą koszty odnowy boisk treningowych w Mościcach, po drugiej stronie stadionu, aby 
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pogodzić boiska dla piłki nożnej i lekkiej atletyki (wraz z bieżnią). Unia planuje rozpocząć 

remont jeszcze w tym roku (na początek wykonany zostanie remont ogrodzenia) oraz złożyć 

wniosek do Ministerstwa Sportu i Turystyki o dofinansowanie środków (przekazał, że jest 

szansa otrzymania funduszy przypuszczalnie w podziale 70 na 30 %). Zapewnił, że będzie 

robił wszystko, aby obiekt do trenowania lekkiej atletyki też powstał.  

W trakcie dyskusji goście zwracali uwagę na to, że na obiekcie (po drugiej stronie stadionu) 

można połączyć dwie dyscypliny sportowe, jednak dołożenie torów stwarza problem, 

ponieważ działka jest zbyt mała. Trudno będzie połączyć kibicowanie, ponieważ nie ma 

miejsca na trybuny.  

Ad vocem Dyrektor Edward Rusnarczyk zapewnił, że miejsca na trybuny są, nawet takie  

o szerokości 6 m i 2 tyś. miejsc. Przekazał, że obecny obiekt posiada pozwolenie na budowę,  

a wolny teren za boiskiem w kierunku ulicy wynosi około 20 m długości – są to sąsiednie 

działki miejskie. Na prośbę Przewodniczącego Piotra Górnikiewicza o potwierdzenie  

możliwości takiej budowy – Dyrektor odpowiedział przychylnie. Zebrani krótko rozmawiali 

w tym temacie. 

Potem wypowiadali się: 

W kwestii prowadzonych rozgrywek w trakcie wieloetapowej modernizacji stadionu radny 

Krzysztof Janas zapytał Prezesa ŻSSA – czy ma pomysł, w jaki sposób połączyć oba te 

zadania. Pan Łukasz Sady powiedział, że ma pomysł jak prowadzić zawody równolegle  

z remontem. Następnie podał wyczerpujące przykłady.  

Radny Stanisław Klimek poruszył temat utrzymania stadionu po remoncie. Przyznał, że 

należy zastanowić się i znaleźć pomysł – jak odzyskać 60 mln zł poniesione na jego 

modernizację. Pan Łukasz Sady powiedział, że chciałby, aby na stadionie odbywały się liczne 

zawody cykliczne i imprezy, nie tylko sportowe (Prezes podał różne przykłady imprez 

organizowanych w innych miastach).  

Radny Robert Wardzała przypomniał, że od lat komentuje zawody żużlowe i zna parametry 

oglądalności. Żużel jest to znakomita dźwignia marketingowa, aczkolwiek mało jest 

wykorzystywana przez Tarnów. Podając przykłady z innych miast, Radny zachęcał do 

wzorowania się i przekonywał, jak można zwiększyć atrakcyjność stadionu, jak i samego 

miasta.   

Przewodniczący Piotr Górnikiewicz przyznał rację przedmówcy i powiedział, że na początku 

posiedzenia należało znaleźć pomysł na ten stadion, do czego będzie on służył a potem 

dyskutować o jego budowie.  

Radny Marek Ciesielczyk poinformował, że słyszał o inicjatywie budowy stadionu przez 

prywatnych przedsiębiorców na zasadzie prywatno - publicznej (Radny podał jego 

lokalizację). Stadion ma być jedną z części dużego obiektu sportowego, łącznie z hotelami  

i infrastrukturą. Z posiadanych informacji wie, że pomysł jest opracowany graficznie i są 

plany do przeprowadzenia rozmów z władzami Tarnowa.  
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Pan Łukasz Sady przyznał, że o tym pomyśle słyszał, ale szczegółów nie zna. Natomiast 

odniósł się do słów Pana Roberta Wardzały. Poinformował, że na zlecenie Grupy Azoty S.A. 

– ŻSSA Unia Tarnów prowadzi monitoring mediów.  

Następnie podał i objaśnił kwoty zysków z reklamy, dot. 2018 r. 

- Grupa Azoty S.A. –  kwota wynosi 1:3,5 czyli wyłożono na reklamę 1 mln zł, zysk z 

reklamy to 3,5 mln zł  

- Miasto Tarnów – na reklamę przeznaczono około 72 tyś. zł, zysk osiągnięto w kwocie  

900 tyś zł.  

 

Na zakończenie dyskusji radny Krzysztof Janas podkreślił, że nasuwa się wniosek, aby 

powstał jeden stadion na wyłączność żużlowców, a drugi kameralny dla piłki nożnej. To 

wynika z trendów, jakie są obecnie w sporcie.  

 

Dyrektor TOSiR Edward Rusnarczyk przekazał informację, że na dzień dzisiejszy jest gotowy 

projekt przebudowy stadionu LA w Mościcach na stadion piłkarsko - lekkoatletyczny, który 

ma akceptację  PZLL i PZPN, ważne pozwolenie na budowę oraz zapisane kwoty w budżecie 

– nie ma tylko decyzji, czy ogłaszać przetarg na jego budowę. To stadion z widownią na 400 

miejsc na trybunach prefabrykowanych, z możliwością rozbudowy trybun w kolejnych latach 

do 2-3 tyś. widzów. Stadion ma zaprojektowaną sztuczną nawierzchnię.  

 

Komisja dyskutowała o możliwościach dofinansowania budowy obiektów sportowych ze 

środków ministerialnych.  

 

Ad. 5. Opiniowanie materiałów sesyjnych. 

 

Ze względu na brak projektów uchwał wymagających opinii Komisji – Przewodniczący 

zamknął ten punkt porządku obrad.  

 

Ad. 6. Sprawy bieżące i wolne wnioski.    

Członkowie Komisji zapoznali się   z zarządzeniem Nr 18/2015  Prezydenta Miasta Tarnowa 

z dnia 29 stycznia 2015 r. w sprawie powołania w Gminie Miasta Tarnowa Rady Sportu, 

ustalenia jej składu, zasad powoływania i odwoływania członków oraz ustalenia regulaminu 

działania. W związku z koniecznością wskazania przedstawiciela Komisji do składu Rady 

Sportu na kadencję 2019-2023 Komisja zgłosiła Pana Piotra Górnikiewicza, a radny wyraził 

zgodę na kandydowanie. W wyniku głosowania (5 radnych było „za”, 0 - przeciw,  

1 - wstrzymał się od głosu) radny Piotr Górnikiewicz został powołany do składu Rady Sportu 

na kadencję 2019-2023. 

W odpowiedzi na pismo z dnia 7 stycznia 2019 r. (znak: WSP.0012.1.12019) dot. 

wytypowania przedstawiciela Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki Rady Miejskiej  

w Tarnowie do składu Komisji Stypendiów i Nagród informuję, że na posiedzeniu Komisja 

podjęła decyzję w tej sprawie. Spośród członków Komisji wybrano jednogłośnie dwóch 
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kandydatów: radnego Krzysztofa Janasa i Stanisława Klimka (radni wyrazili zgodę na pracę 

w tej komisji). Za tymi kandydatami głosowali wszyscy członkowie Komisji. 

Przewodniczący Piotr Górnikiewicz poruszył temat zakończenia budowy hali sportowej przy 

Szkole Podstawowej nr 18 w Tarnowie.  

Poinformował również Komisję o wniosku złożonym przez Dyrekcję Szkoły Podstawowej nr 

18 do Urzędu Miasta Tarnowa o przyznanie dodatkowych środków na zakup sprzętu 

sportowego m. in. kosze, piłki, siatki, drabinki. 

W związku z powyższym, uznając prośbę za zasadną, Komisja jednomyślnie przegłosowała 

wniosek dotyczący wsparcia finansowego szkoły kwotą 29.000,00 zł – z przeznaczeniem 

na zakup wyposażenia tej hali (5 radnych było „za”). 

Komisja popierając prośbę Dyrekcji Szkoły Podstawowej nr 18 w Tarnowie zwróciła się do 

Pana Prezydenta z wnioskiem o zwiększenie budżetu Szkoły Podstawowej nr 18  

z przeznaczeniem na 2 etaty dla obsługi. Potrzeba dodatkowego zatrudnienia 2 osób wynika  

z dużego obłożenia nowo otwartej hali (udostępnianie hali podmiotom zewnętrznym) – nawet 

do późnych godzin wieczornych”. Powyższy wniosek został przyjęty jednogłośnie (5 radnych 

było „za”). 

 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący podziękował wszystkim za 

uczestnictwo i zamknął posiedzenie. 

            

 

 

 

 

           Przewodniczący  

      Komisji Sportu, Rekreacji i Turystyki 

 

          Piotr Górnikiewicz 

 

 

            

Protokół sporządziła: 

M. Rybarczyk 


